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Abstract (en)
1. Knife head for a cutter, comprising a ring (22, 23) secured against rotation on a knife shaft (1), said ring being provided with several axis parallel
bores arranged on a common divided circle, in which bores bolts (30, 31) are centered for the centering of segmentally shaped knives (20), and
two coaxial discs (8), which are axially locked against each other by locking means (2) for securing said knives (20), characterized in that said ring
(22, 23) is made of plastic and is shrouded with a metal cover (25) which is axially shorter than said ring (22, 23), and that said two discs (8) each
comprise a plastic insert (10) facing said ring (22, 23), which protrudes axially at least at the periphery over said disc (8).

Abstract (de)
Mit einer Messerwelle (1) ist eine Sechskanthülse (3) drehfest verbunden. Zwischen einer Schulter (7) der Hülse (3) und einer Spannvorrichtung
(2) sind zwei Scheiben (8), zwei Ringe (22,23) sowie drei Reihen von segmentförmigen Messern (20) eingespannt. In die Ringe (22,23) sind
Bolzen (30,31) eingesetzt, auf denen die Messer zentriert sind. Die Ringe (22,23) bestehen aus Kunststoff und haben einen Reifen (25) aus
Stahl. Die Scheiben (8) haben den Messern (20) zugewandt Einsätze (10) aus Kunststoff. Damit werden die Messer (20) zwischen Kunststoffteilen
eingespannt. Dadurch kann elektrolytische Korrosion sowie Ermüdungsbruch der Messer (20) durch beschädigte Oberflächen der Ringe (22,23)
oder Scheiben (8) vermieden und das Gewicht der Ringe (22,23) reduziert werden.
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